
PROTOKOL Nr XXI/2009

Z obrad XXI SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 6 marca 2009 r.

Otwarcia obrad XXI Sesji Rady Gminy Koibiel dokonal o godzinie 16
Wiceprzewodniczacy Rady Pan Andrzej Prasula. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze
w sesji uczestniczy 12 Radnych na stan og61ern 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radna Rady Powiatu - Pani Aneta Bartnicka,
- Kierownik Posterunku Policji
w Kolbieli - Pan Marek Kopka,

- Kierownik Gminnego Osrodka
Pomocy Spolecznej - Pani Jolanta Zdunczyk,

- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespolu

Ekonomicznego-Administracyj nego
Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- czlonek Mazowieckiej lzby

Rolniczej - Pan Karol Krupa,
- redaktor ,,Linii Otwockiej" - Pan Andrzej Kaminski,
- redaktor ,,Tygodnika Regionalnego" - Pan Artur Kubajek,
- redaktor ,,Kuriera Poludniowego" - Pan Andrzej Szymanski,
- so!tysi wg. zalaczonej listy
oraz mieszkancy.

Wiceprzewodnicz^cy powitaJ przybylych i przedstawil proponowany porzqdek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzadku obrad.
3. Przyj$cie protokolu z obrad XX-tej Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej za rok 2008.
5. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.
6. Podj^cie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie na rok 2009;
- ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieni$znego dla czlonka Ochotniczej Strazy

Pozarnej;
- powolania dla solectwa Rudno inkasenta;
- powolaniainkasentaoplatytargowej;
- nieodplatnego nabycia nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kolbiel;
- przystapienia Gminy Kolbiel do projekt6w kluczowych realizowanych przez

Samorzad Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu
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Operacyjnego;
- upowaznienia Przewodnicza^cego Rady Gminy Kolbiel do wykonywania

czynnosci z zakresu przepis6w prawa pracy wobec W6jta Gminy Kolbiel;
- powolania do Rady spolecznej SPZOZ w Kotbieli Przedstawiciela Wojewody

Mazowieckiego;
- przystaj)ienia Gminy Kotbiel do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na lepsze

jutro" w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki;
- ustalenia wysokosci miesi$cznego wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel;

- regulaminu okreslajajcego wysokosc dodatk6w oraz szczeg61owe warunki
przyznawania nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, oraz niekt6re inne

skladniki wynagradzania, a takze wysokosc oraz szczeg61owe zasady przyznawania i
wyplacania dodatku mieszkaniowego oraz wiejskiego

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkni^cie obrad.

Wiceprzewodniczacy poinformowal, ze proponowanajest zmiana porzadku obrad - zdj$cie z
pkt. 6 Podje_cie uchwal, projektu uchwaly w sprawie: ustalenia wysokosci miesi^cznego
wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel.

Nastejmie przekazal glos Zast$pcy W6jta Pani Ewie Mazek, kt6ra przedstawila uzasadnienie
do powyzszej zmiany w porz^dku obrad. W projekcie uchwaly proponowano wprowadzic
zapisy, o tym, ze w6jtowi przysluguje nagroda roczna wg. obowia^zujajsych przepis6w i
pozostate skladniki wynagrodzenia wg. obowiazuja^cych przepis6w. Nowe regulacje ustawy o
pracownikach samorzajdowych natraflly na sprzeczne interpretacje. Brakuje jednoznacznej
wykladni czy rada jest wlasciwa do przyzwania w6jtowi nagrody rocznej czy nie.
Wynagrodzenie W6jta Gminy Kolbiel pozostaje na poziomie z roku 2008.

Wiceprzewodniczacy zapytal Radnych czy majaJnne uwagi lub zastrzezenia do
przedstawionego porzajdku. Nikt nie zglosil uwag lub zastrzezefi.
Wiceprzewodniczajcy poddal pod glosowanie zmian? porzajdku obrad - zdj$cie z pkt. 6
Podj^cie uchwal, projektu uchwaty w sprawie: ustalenia wysokosci miesi^cznego
wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel.
Zajej przyj$ciem opowiedziato sie_ 12 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si^ - nie
bylo. Zmiana porz^dku obrad zostala przyj$tajednoglosnie.

Nast^pnie Wiceprzewodniczacy odczytal zmieniony porz^dek obrad.
Wiceprzewodniczajcy poddal pod gtosowanie zmieniony porzajdek obrad.
Zajego przyj$ciem opowiedzialo si^ 12 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si^ -
nie byto. Porzajdek obrad zostal przyj^tyjednoglosnie.

Realizujajc porz^dek obrad Przewodniczajcy poddal pod gtosowanie przyj^cie protokolu z
obrad XX-tej Sesji Rady Gminy. Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie
zgloszono do niego uwag. Zajego przyj$ciem opowiedzialo si$ 12 radnych, przeciw - nie
byto, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Protok61 z obrad XX-tej Sesji Rady Gminy zostal przyjeJyjednoglosnie.

P6zniej Wiceprzewodniczajcy przekazal gk>s Kierownikowi Gminnego Osrodka Pomocy
Spolecznej Pani Jolancie Zdunczyk, kt6ra przedstawila Sprawozdanie z dzialalnosci
Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej za okres I-XII 2008 r. Sprawozdanie niniejsze
stanowi zala_cznik nr 1 do protokohi.



Wiceprzewodniczajsy poprosil o przekazanie kopii sprawozdania radnym. Nastejmie wyrazil
przekonanie, ze swiadczenie pomocy spolecznej odgrywa bardzo wazna^ rol? dla lokalnej
spolecznosci. Zapytal czy na terenie gminy poszerza si? sfera ub6stwa i czy wystarczy
srodk6w budzetowych na wyplat? zasilk6w ustawowych.

Kierownik GOPS Pani JoIanta Zdunczyk poinformowai, ze najprawdopodobniej do korica
miesiaca marca na zasilki okresowe zostanie wyplacona kwota por6wnywalna z kwota^
przeznaczona^ na ten cel na okres styczen - maj 2008 roku. Niekt6re osoby, ponownie
zaczynaja_korzystac z pomocy spolecznej.

Nast$pnie Wiceprzewodniczajsy przekazal glos W6jtowi Gminy Panu Adamowi Budycie,
kt6ry przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

13 stycznia odbylo si? walne zgromadzenie czlonk6w Stowarzyszenia ,,LGD Natura i
Kultura", na kt6rym przyjeto lokalnq. strategi$ rozwoju.
W6jt zachecil mieszkahc6w solectw aby odwiedzili stron? www.naturakultura.pI. gdzie
mozna dowiedziec sieJakie zadania moze realizowac to stowarzyszenie w ramach programu
Leader +.
25 stycznia odbyly si? wybory sohysa Solectwa Rudno, kt6rym zostal Radny Gminy Pan
Micha} Zelazo. W6jt zlozyl Panu Michatowi ZeIazo gratulacje oraz zyczenia owocnej pracy.
28 stycznia w Urz$dzie Miasta Otwock odbyto si? spotkanie z w6jt6w i burmistrz6w Miast
Otwocka i J6zefowa oraz Gmin Wiazowna, Celestyn6w, Koftiel z Dyrektorem Zarzajd
Transportu Miejskiego M.ST. Warszawy w sprawie rozszerzenia obowi^zywania wsp61nego
biletu na komunikacje miejskq. i PKP. Na ostatnim posiedzeniu Komisji po przedstawieniu
koszt6w inicjatywy Radni zadecydowali, ze Gmina Kolbiel nie b^dzie uczestniczyla
fmansowo w tym przedsiewzieciu. Szczeg61nie, ze nie zrealizuje ono potrzeby naszych
mieszkanc6w - lepszej komunikacji z Otwockiem. Gmina Celestyn6w takze nie b$dzie brala
udzialu w tym przedsi$wzi^ciu .
29 stycznia odbyta si? Sesja Rady Powiatu Otwockiego, w kt6rej W6jt Gminy uczestniczyl do
momentu procesowania uchwaly w sprawie likwidacji Zespoha Szk61 w KolbieIi. 4 radnych
glosowalo przeciw, jednak uchwala w powyzszej sprawie zostala przyj^ta.
Tego samego dnia w J6zefowie odbylo si^ szkolenie z wykorzystywania srodk6w
europejskich na infrastruktur? stuzajca_edukacji dla przedstawicieli samorza^d6w wojew6dztwa
mazowieckiego. Nastepnego dnia czyli 30 stycznia odbyto si? w ramach tej inicjatywy
spotkanie z Mazowieckim Kuratorem Oswiaty, w kt6rym uczestniczyla Dyrektor GZEAS
Pani Bozena Wilczek.
31stycznia i 1 lutego stycznia odbyly si? Halowe Zawody Pilki Noznej ,,O Puchar W6jta
Gminy Kolbiel", kt6ry cieszyl si? bardzo duzym zainteresowaniem zawodnik6w. Bralo w nim
udzial 28 druzyn.
17 lutego odbyk> si? spotkanie z Dyrektorami plac6wek oswiatowych z terenu Gminy. Na
kt6rym podsumowano ich dzialalnosc w roku 2008 i om6wiono budzet w oswiacie na rok
2009. Poruszona zostala r6wniez kwestia oszcz$dnosci z uwagi na zmniejszenie subwencji
oswiatowej.
18 lutego odbyla si$ wsp61na odprawa Komendy Powiatowej Policji. Og61nie w powiecie
otwockim nastaj)ila poprawa w zakresie bezpieczenstwa.
Komendant Powiatowy Policji przedstawil wsp61prac$ z Gmina^ Kolbiel, kt6ra obj^la
zakupienie maszt6w do foto radar6w i remontu budynku posterunku - zakupu okien oraz
zakupu alkomatu. Gmina Kolbiel jest jednq. z nielicznych gmin, kt6ra wsp6tpracuje
fmansowo z Policjq,.
26 lutego odbylo si? zebranie czlonk6w Banku Sp61dzielczego Grupy z Mifiska
Mazowieckiego. Bank Sp61dzielczy w Kolbielijest w dobrej kondycji fmansowej, zajmuje 2
miejscejesli chodzi o kwot? oszcz$dnosci.



27 lutego W6jt Gminy Kolbiel zawi6zl do Urzedu Marszalkowskiego wniosek GOPS do
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,jesIi uzyska on pozytywna^ocene, to Gmina otrzyma
srodki na szkolenia dla dtugotrwale bezrobotnych.
Tego samego dnia odbylo si$ spotkanie Dyrektor6w szk61 podstawowych i przedszkola w
sprawie oferty oswiatowej dla 5 i 6 -latk6w z ich rodzicami. Bylo to podsumowanie opinii i
wniosk6w z wczesniejszych spotkan w palc6wkach oswiatowych.
6 marca odbyl si$ w urzedzie gminy konkurs ,,Warszawska Syrenka", w kt6rym braly udzial
dzieci z KaJow, Czlek6wki, Kolbieli i przedszkola.
W okresie sprawozdawczym ogloszono przetarg na letnie utrzymanie dr6g gminnych i
realizacj? inwestycji remontu drogi w Radach6wce i Starej Wsi Drugiej.

W6jt Gminy poinformowal, ze 9 marca o godzinie 13 odbedzie si? spotkanie mieszkahc6w
z Poslem na Sejm RP Panem Januszem Piechocinskim.

Nastepnie W6jt Gminy i Wiceprzewodniczajcy Rady podzi$kowali Panu Janowi Mlot za
sprawowanie funkcji Softysa Solectwa Rudno.

Pan Jan Mlot podzieJkowal wladzom Gminy za wsp61prac?.

Przybyl Radny Pan Waldemar Kloch. Stan radnych, 13 radnych.

Rcali/uj;|c pkt 5 porz^dku obrad przystqpiono do podj$cia uchwal.

Wiceprzewodnicz^cy odczytal uchwal? Nr XXI/122/2009 w sprawie: zmian w budzecie na
rok 2009.

Uzasadnienie do uchwary przedstawiat Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Zwr6ciJa
uwage, na zmniejszenie si? subwencji oswiatowej.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Prasula - czy s .̂ pytania. Nie widze.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwalq,Nr XXI/122/2009 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2009.
Za przyj$ciem uchwaly gtosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych
si^-nie bylo. Uchwal^NrXXI/122/2009przyj^tojednoglosnie.

Wiceprzewodniczajcy odczytat uchwale_ Nr XXI/123/2009 w sprawie:
ustaienia wysokosci ekwiwalentu pieni^znego dla czlonka ochotniczej strazy pozarnej , kt6ry
uczestniczy} w dzialaniu ratowniczym lub szkoleniu pozarniczym organizowanym przez
Pahstwow^. Straz Pozarna^ lub Gmin? Kolbiel.

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak - ekwiwalent oznacza tylko wyr6wnanie utraconego
dochodu, przysluguje tyko wtedyjesli strazacy nie pojawiq si? w pracy z uwagi na udzial w
akcji lub szkoleniu. Nasz Sejm z inicjatywy Prezesa Zarzajdu Gt6wnego OSP Wicepremiera
Pawlaka wywolal wieIki szum Mediolany wok61 tej sprawy i ewentualnych wielkich
korzysci dla strazak6w. Co prawda niejestem zwolennikiem placenia ochotnikom, ale na
skutek obowiajzywania tak wielu wymog6w i znaja^c funkcjonowanie naszych strazy te 5.000
zl mozemyjuz przeznaczyc na inne wydatki. Podkreslamjeszcze raz ekwiwalent oznacza
jedynie wyr6wnanie utraconych przez strazak6w zarobk6w, nie zas wynagradzanie za udzial
w akcji.



Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Prasula - czy kwota 5.000 zl zabezpieczy wydatki
na ten ekwiwalent?

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska - nie wiem ile b^dzie akcji i strazak6w
uprawnionych do ekwiwalentu biorajcych w nich udziah Sajdz? jednak, ze ta kwota wystarczy,
a nawet nie zostanie w pelni wykorzystana.

Nastejmie przystaj>iono do glosowania nad uchwal^Nr XXI/123/2009 w sprawie:
ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieni$znego dla czlonka Ochotniczej Strazy Pozarnej.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si? - 1 (Radny Pan Kazimierz Urbaniak). Uchwal? Nr XX^123/2009 przyj$to wi^kszosci^
glos6w.

Wiceprzewodnicza^cy odczytal uchwal? Nr XXI/124/2009 w sprawie:
powolania dla solectwa Rudno inkasenta.

Zastejjca W6jta Pani Ewa Mazek - softys w tym przypadku pelni jednoczesnie funkcj$
radnego, nie moze zatem zgodnie z obowiajzujajcym stanem prawnym wykonywac funkcji
inkasenta. W zwiajsku z czym jak zostak> to juz przyj^te w takich sytuacjach funkcj$
inkasenta proponuje si? powierzyc zonie sohysa.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwala^Nr XXI/124/2009 w sprawie:
powoJania dla solectwa Rudno inkasenta.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych
si$ - 1. (Radny Pan Michal Zelazo). Uchwal? Nr XXI/124/2009 przyj^to wi^kszosciq. glos6w.

Wiceprzewodnicza^cy odczytal uchwal? Nr XXI/125/2009 w sprawie:
powolania inkasenta oplaty targowej

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - Pan Stefan Pilka zajmuje si? zbieraniem oplaty
targowej w ramach umowy zlecenia. W ocenie Regionalnej Izby Obrachunkowej inkasent
oplaty targowej musi pelnic swojq,funkcj? w oparciu o powolanie uchwala^rady. Po przyj$ciu
tej uchwaly nastapi jednie zmiana stosunku prawnego pomi$dzy Panem Pilk% a
Gmina^ Kolbiel z cywilnoprawnego na administracyjnoprawny.

Wiceprzewodniczojcy Rady Pan Andrzej Prasula - zatem jest to tylko spelnienie wymogu
formalnego?

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - tak.

Nastepnie przystaj>iono do glosowania nad uchwalq.Nr XXI/125/2009 w sprawie:
powolania inkasenta oplaty targowej
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie_ - nie
bylo. Uchwal? Nr XX/116/2008 przyj^tojednoglosnie.

Przewodniczajcy odczytal uchwal? Nr XXI/126/2009 w sprawie:
nieodplatnego nabycia nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kolbiel.

Zastej)ca W6jta Pani Ewa Mazek - nieruchomosc ta to droga stanowi^ca ulic?
Akacjowa^ w Kolbieli, jest to druga ulica w stron? Rynku od ulicy Szkolnej. Obecnie ta
nieruchomosc stanowi wsp6hvlasnosc os6b prywatnych . Zwracam si$ do rady o wyrazenie
zgody na przej^cie tej drogi przez Gmin$. Przypominam, ze w drodze tej umieszczonyjest



rurocia_g tloczny kanalizacji i inne media w zwia_zku z czym takie przej$ciejest zasadne.
Nast^pnie przystaj>iono do glosowania nad uchwala^Nr XXI/126/2009 w sprawie:
nieodplatnego nabycia nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kolbiel.
Za przyjeciem uchwaly gk>sowalo 13 radnych, przeciw-nie bylo, wstrzymuj^cych si$
- nie bylo. Uchwal? Nr XXI/126/2009 przyj^to jednogtosnie.

Wiceprzewodniczq,cy odczytat uchwal? Nr XXI/127/2009 w sprawie:
przystajrienia Gminy Kolbiel do projekt6w kluczowych realizowanych przez Samorza^d
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - cele przystapienia do tych projekt6w sâ  jasno
okreslone w tresci projektu uchwaty. G6wnie dotyczq, one e-administracji czyli m.in.
elektronicznego obiegu dokumentacjl. Program ten ma przyczynic si? do ujednolicenia
postej3owania elektronicznego z dokumentami administracyjnymi na obszarze calego
wojew6dztwa mazowieckiego. Program b$dzie realizowany na zasadzie partnerstwa. Nie
znamy jeszcze wkladu wlasnego Gminy. Uchwala ta jest uchwala. wst$pna^ i ma charakter
intencyjny.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak - temat jest na czasie szczeg61nie do roku 2012 i 2013.
Potrzebne sâ  duze wydatki na informatyke^ zeby kazdy mial dost^p do Internetu i podpisu
elektronicznego. Sam program wieIe tu nie zmienia. Trzeba wiele pieni$dzy i pracy aby byly
efekty. Jestemjednak calym sercem za przystapieniem do niego.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - program ma przyczynic si? do poprawy dzialania
administracji. Moze si? to przelozyc na popraw^ infrastruktury informatycznej generalnie.
Prace wstej3ne nad programem rozpocz^la Firma Geodeta Mazowiecki. Nie wchodza^c do
programu zakladamy, ze nie chcemy poprawy w zakresie informatyki na terenie Gminy. Na
tym etapie oczekujemy na dalsze kroki Urze_du Marszalkowskiego. Zawsze mozemy podj^c
decyzj? o wyjsciu z programu. 90 % samorzajd6w wojew6dztwa mazowieckiego przystapilo
do tego programu.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Prasula - czy radni maja^ jakies pytania? Nie
widz^.

Nast^pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwala^Nr XXI/127/2009 w sprawie:
przystajnenia Gminy Kolbiel do projekt6w kluczowych realizowanych przez Samorza^d
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie byto, wstrzymuja^cych si? - nie
bylo. Uchwa*? Nr XXI/127/2009 przyj^tojednogiosnie.

Wiceprzewodnicza_cy odczytal uchwal? Nr XXI/128/2009 w sprawie:
upowaznienia Przewodnicza^cego Rady Gminy Koibiel do wykonywania czynnosci z
zakresu przepis6w prawa pracy wobec W6jta Gminy Kolbiel.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawtfa uzasadnienie do uchwaly.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Prasula - czy radni maja^ jakies pytania? Nie
widze^

Nast^pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwaJa_Nr XXI/128/2009 w sprawie:
upowaznienia Przewodniczajcego Rady Gminy Kolbiel do wykonywania czynnosci z
zakresu przepis6w prawa pracy wobec W6jta Gminy Kolbiel.



Za przyjeciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych si? - nie
bylo. Uchwal? Nr XXI/128/2009 przyje>jednoglosnie.

Wiceprzewodnicza^cy odczytal uchwal? Nr XXI/129/2009 w sprawie:
powolania do Rady spolecznej SPZOZ w Kolbieli Przedstawiciela Wojewody
Mazowieckiego.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek- Wojewoda posiada kompetencje do zmiany
swojego przedstawiciela w Radzie Spolecznej SPZOZ, nie podaje przyczyny swojej decyzji.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Prasula - Czy radni mimo oczywistej tresci
uchwaly majaJakies pytania? Nie widze_.

Nast^pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwala^Nr XX/120/2008 w sprawie:
powolania do Rady spolecznej SPZOZ w Kolbieli Przedstawiciela Wojewody
Mazowieckiego.
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 11 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si? - 2
(Radny Pan Dariusz Sok61, Radny Pan Michal Zelazo). Uchwale_ Nr XXI/129/2009 przyjeto
wi^kszoscia_ glos6w.

Wiceprzewodniczacy odczytal uchwal^ Nr XXI/130/2009 w sprawie:
wyrazenia zgody na realizacj$ projekt6w systemowych dofinansowanych z Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk przedstawila uzasadnienie do uchwaly.
Poinformowala, ze do udziahi w projekcie wytypowano 10 kobiet, kt6re b^da^ stanowily grup?
docelowa^. Sâ  to osoby, kt6re chca_ wsp61pracowac. Projekt b$dzie poIegal na Jch
uczestnictwie w szkoleniach dla sprzedawcy i obslugi kasy fiskalnej oraz zdobienia paznokci.

Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - czy tojest zamkni^ty katalog szkolen?

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk - na dzien dzisiejszy te 2 s7.kolenia ^ostaJy
wybrane, cieszyly si? najwi^kszq.liczb^zainteresowanych. Wystarczy wyjsc naulice Kolbieli
i zobaczyc, ze duzojest ofert pracy dla sprzedawc6w.

Nastejmie przystapiono do glosowania nad uchwalq,Nr XXV130/2009 w sprawie:
wyrazenia zgody na realizacj? projekt6w systemowych dofinansowanych z Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej.
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si$ - nie
bylo. Uchwal$ Nr XXI/130/2009 przyj$tojednoglosnie.

Wiceprzewodniczajcy odczytal uchwal^ Nr XXI/131/2009 w sprawie: regulaminu
okreslaj^cego wysokosc dodatkow oraz szczeg61owe warunki przyznawania nauczycielom
dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, oraz niekt6re inne skladniki wynagradzania, a takze
wysokosc oraz szczeg61owe zasady przyznawania i wyplacania dodatku mieszkaniowego
oraz wiejskiego.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek - uchwala w tej samej sprawie zostala podj$ta w
grudniu przed ogloszeniem ustawy budzetowej. Trzeba zatem uchylic uchwal^ z grudnia i na
jej miejsce wprowadzic nowq,o tej samej tresci.



Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - tresc zatem nie ulega zmianie?

Dyrektor GZEAS Panl Bozena Wilczek - tresc regulaminu zostala uzgodniona w
grudniu ze zwiqzkami zawodowymi i pozostaje bez zmian.

Nastejmie przystajuono do glosowania nad uchwalq,Nr XXI/131/2009 w sprawie:
Regulaminu okreslaja^cego wysokosc dodatk6w oraz szczeg61owe warunki przyznawania
nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, oraz niekt6re inne skladniki
wynagradzania, a takze wysokosc oraz szczeg61owe zasady przyznawania i wyplacania
dodatku mieszkaniowego oraz wiejskiego.
Za przyJQciem uchwaly glosowato 12 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si? - 1
(Radny Pan Kazimierz Urbaniak).
Uchwal? Nr XXI/130/2009 przyjetojednoglosnie.

Na wniosek radnych Wiceprzewodnicza_cy zarzajdzil przerw$.

Wiceprzewodniczqcy wznowil obrady po przerwie.

Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.

Pan Anatol Tkacz - chcialbym po raz kolejny zglosic problem nieaktualnosci informacji
na stronie BIP. Jesli Pan W6jt nie pami$ta to nadz6r merytoryczny nad stron% BIP pelni Pani
Ewa Mazek. Nie spotkalem ogloszenia o posiedzeniach Komisji, czy zatem zadne si? nie
odbylo. Zwracam uwag$, ze zaden z Przewodniczajcych Komisji nie zabral glosu w ramach
procedowania uchwal. Chcialbym tez ustalic jak to jest ze statutami sotectw. Byla taka
informacja, ze one sâ . Nie ma ichjednak na stronie BIP. Koledzy Sohysi ze wsi Bocian, G6zd
i Skorupy tez nie maja^ statut6w tych solectw.

Sottys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi%tka - chcialbym zasygnalizowac problem dr6g
gruntowych, sâ  one teraz mieJdde, praktycznie nieprzejezdne, dotyczy to gl6wnie dr6g na
kolonie wsi Sufczyn - Wilcarz i Sokoiy.

Soltys wsi Wola Sufczynska Pani Halina Zawadka - mieszkancy komentuja_ glosno przy
otrzymywaniu nakaz6w podatkowych wysokosc podatk6w, szczeg61nie rolnego. Jego stawka
jest bardzo wysoka, a zboze tanie. W Gminach osciennych jak Pilawa, Celestyn6w czy
Siennica stawki podatku rolnego sq. nizsze. Niekt6rzy nasi mieszkancy chc^ si? nawet
odwolywac od decyzji ustalajajzej podatek.

Soltys wsi G6zd Pan Henryk Florianczyk Sotectwo G6zd potrzebuje remontu drogi,
kt6ra ma powyrywane kawalki asfaltu. Cz^sto uderzaja^one o inne samochody lub w budynki.
Droga ta zostala wybudowana w czynie spolecznym, podobnie jak wodociaj> i gazocia_g.
Nadwyzka srodk6w na te inwestycje zostala przekazana do Urz$du Gminy na p6zniejszy
remont drogi w Gozdzie. Kiedy zatem mozemy si? spodziewac tego remontu?

Pan Kondej - GDDKiA w ramach funduszu sp6jnosci wyremontowala droge DK 50 ,
G6ra Kalwaria - Minsk Mazowiecki w latach 2004 -2008 co mialo zwiajzek z budow^
obwodnicy Kolbieli. Remont ten zatwierdzono na KOPI. Z dokumentacji zamieszczonej na
stronie GDDKiA wynika, ze zrezygnowala ona z budowy obwodnicy Kolbieli. Istniala wtedy
decyzja aby droga DK 50 przebiegala po starym sladzie.
Urza^d Gminy wydal wtedy pozytywna^ opinie o przebiegu drogi DK 50 po starym sladzie.
Prosze^ o dokumentacj? i stanowisko urz^du w tej sprawie. Czy W6jt Gminy Kolbiel podjaj
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decyzje, zeby przebieg drogi DK 50 byl zgodny z obowiazujaj2ym Miejscowym Planem
Zagospodarowania Przestrzennego? Chcialbym poznac stanowisko Urz$du w tej sprawie.
Chcialbyrn poinformowac o interpelacji Posla na Sejm Pana Tobera, na kt6ra^ odpowiadal
Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Infrastruktury, z odpowiedzi na kt6ra^ wynika, ze
obwodnica Kolbieli nie powstanie.

Pan Kondej rozdal radnym wydruk ze strony internetowej GDDKiA.

Sohys wsi Wola Sufczynska Pani Halina Zawadka -- zach^cam, zeby kazdy soltys
uczestniczyl w spotkaniach stowarzyszenia. Niestety obecnie jest mate zainteresowanie
spotkaniami stowarzyszenia, W najblizszym czasie ma odbyc sie^ spotkanie w Wiazownej.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek - Przewodnicza_cy Komisji Budzetu zapowiadal, ze
sohysi b^dq, zapraszani na podzial budzetu. Ostatecznie bylismy zaproszeni tylko raz i koniec.
Skladalismy wniosek o drog$ Stara Wies -- Skorupy. Droga w Skorupach nie b$dzie
remontowana, chyba dlatego, ze chronimy si^ przed obwodnic^. Wychodzi na to, ze moze
skorzystac tylko ten co siedzi blisko.

Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - odpowiadajajs Panu Tkaczowi 27 lutego
odbyto si$ polajczone posiedzenie wszystkich Komisji na kt6ryrn byly omawiane wszystkie
projekty uchwal na tâ  sesj?.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - dzi^kuje za zwr6cenie uwagi na fiinkcjonowanie strony
BIP. Ewentualne niedocia_gni$cia dotyczq, najblizszego okresu. Dokumenty sâ
przygotowywane do umieszczenia na stronie.
Jesli chodzi o statuty solectw to kazdy softys otrzymal egzemplarz. Nie ma statut6w dIa
poszczeg61nych solectwjestjedne statut dla wszystkich. Jesli tekst statut6wjest niedost^pny
mozna si^ po niego zglosic do Biura Rady.
W kwestii dr6g zaczynamy ich biez^ce naprawy, najlepsze jednak ich naprawienie to
utwardzenie. W Sufczynie Plan Rozwoju Lokalnego przewiduje remont jednej z dr6g
gruntowych, kt6ry b^dziemy chcieli wykonac.Zwracam uwag?, ze droga na Wilcarz byJa
okopana rowami i usuni$to przy niej krzaki.
Jesli chodzi o podatki to nie sa_dz$ zebysmy mieli najwyzsze podatki w powiecie czy posr6d
okolicznych grnin. GUS opracowal maksymalnq. stawk$ podatku rolnego na podstawie cen
zyta z poprzedniego roku.
W kwestii drogi w Gozdzie pracownicy Gminy byli tam i sprawa powinna zostac zalatwiona.
Apeluj? o to aby inne miejscowosci mogfy tez uzyskac nakladk^ asfaltowq,na drog$.
Odnosnie drogi w Skorupach to sa_dzilem, ze Pan Soltys nie m6wi powaznie.
Po to uchwalilismy Plan Rozwoju Lokalnego aby unikna_c niepotrzebnych kl6tni. Nie mozna
zarzucic Radzie, ani mnie, ze plan nie jest realizowany lub realizowany wybi6rczo. Pana
poglajdy o tym, ze kto siedzi blizej ma wi$cej, wyglaszane sa^pod publik?.
Na pytanie o drogi krajowe, kt6re zadal Pan Kondej trudno jest mi odpowiedziec. Prosze^
zatem o mozliwosc zapoznania si? z tematem i p6zniejszq. odpowiedz. Obwodnica Kolbieli w
cia_gu drogi DK 50 b$dzie budowana oddzielnie.
Jesli chodzi o remont drogi DK 50 to Soltysi z pewnoscia^ przypominaja^ sobie spotkania na
kt6rych ogla^dane byly projekty i spisywane ich uwagi przesylane p6zniej do GDDKiA.
Dalsze post$powanie z tymi uwagami zalezaJo do GDDKiA. W tej sprawie zrobilem nawet
wi^cej niz normaInie si? to praktykuje. Nie mozna winic W6jta za to co bylo zrobione lub nie.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek-na dzien dzisiejszy GDDKiA rozstrzygn^la przetarg na
sporza_dzenie raportu oddzialywania na srodowisko, Raport b^dzie gotowy na koniec
pazdziernika. Przyjego opracowywaniu b^da^brali udzial ekolodzy, kt6rzy wypowiedzq,si? o
terenach gdzie planowany jest przebieg tras. Na sporzajdzenie tego raportu przeznaczono



prawdopodobnie duze srodki. Mimo to mozliwe jest wnoszenie przez organ uwag i zastrzezen
do raportu, co moze spowodowac koniecznosc jego poprawienia lub rozszerzenia. Rozprawa
administracyjna odb$dzie si? prawdopodobnie nie w tym roku.

Soltys wsi Bork6w Pani Irena Kosmicka - mieszkahcom Borkowa wystarczy wyr6wnanie
dolk6w.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek - prosz? sprawdzic w Planie Rozwoju Lokalnego
czy G6zd i Skorpy sâ  w nim uj$te.

Radny Pan Waldemar Kloch - 6 lat temu postanowilismy usprawnic planowanie
inwestycji. Przyjejismy wtedy taka_ zasad?, ze tworzymy wieloletnie plany inwestycyjne.
Obecny planjestjuz drugim planem inwestycyjnym naszej Gminy. Jego trescjest do wglajdu.
Nie pami^tam ile razy w posiedzeniach Komisji Budzetu uczestniczyli soltysi, w kazdym
razie przyJQcie planu rozwoju poprzedzone bylo dyskusja_i wszyscy radni brali udzial wjego
opracowywaniu. Nie zapraszamy soltys6w na kazde posiedzenie Komisji Budzetu bo tojest
niecelowe. ZaprosiIismy ich tylko wtedy kiedy powstawal plan rozwoju. Proponuje
przypomniec sobie jak wyglajdala sytuacja dr6g przed rozpocz$ciem reaIizacji wieloletnich
plan6w, i ocenic jak wyglqda teraz. Zwracam uwag?, ze kiedy istnieje plan rozwoju kazdy
wie kiedy wjego wsi powstanie droga.
Jesli chodzi o ustalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego wzgl$dem
przebiegu dr6g krajowych to ja sam bralem udzial w przyjmowaniu 3 plan6w
zagospodarowania. Droga krajowa to kompetencja GDDKiA i to GDDKiA zadecyduje
ostatecznie o jej przebiegu. Jesli zapadnie decyzja i konieczna b$dzie zmiana planu
zagospodarowania to taka zmiana zostanie dokonana. Zwracam uwag$, ze informacja Pana
Kondeja pochodzi z przed 2,5 roku.

Radny Pan Kazimierz Vrbaniak - wysokosc podatk6w ustalanajest uchwalq. rady.
Za wyjaticiem podatku rolnego wysokosc podatku ulegla niewielkim zmianom. Stawka
podatku rolnego w stosunku do roku ubieglego wzrosla o 23 zl na ha przeliczeniowy. Srednia.
cen^ 1 q zyta, stanowiajca^ podstaw? do okreslenia wysokosci podatku okresIil GUS na
podstawie ceny z 3 kwartal6w roku 2008. Rada moze obnizyc tak ustalon^ wysokosc podatku
i zrobila to. Rada gminy ustalajqc wysokosc podatk6w powinna brac pod uwag? r6wniez
kwestie zapewnienia dochod6w budzetowych gminy. Wszyscy chcieliby miec wywozone za
darmo smieci, poprawione drogi, kanalizacj$ i dodatkowe oswietlenie uliczne, ale na to
potrzebne sâ  srodki. Jesli chodzi o podatek rolny to moze jest to spory wzrost. Problem
rolnik6w polega jednak na nieprzewidywalnosci i braku mozliwosci zaplanowania
oplacalnosci produkcji.
W kwestii zapytani Posla Tobera odnosnie rozwiazania przebiegu dr6g krajowych przez
Kott>iel to z tej informacji wynika, ze wniesionych bylo 20 kilka uwag. Z odpowiedzi wynika,
ze zostanq,wzi^te pod uwag? 2, 3 z nich lub zadna.

Pan Kondej - zadalem pytanie Panu W6jtowi i zobowiazal si?, ze odpowie na nie. Jesli
chodzi o dat? tej informacji o kt6rej wspominalem to reniont drogi DK 50 odbyl si? w latach
2004 - 2008. W tych planach remontowych uj^ta byla obwodnica Kolbieli zgodna z
obowiazujacym miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego. Poza tym z tej
informacji jasno wynika, ze Urzaji Gminy zgodzil si? na koncepcj? remontu drogi DK 50 bez
obwodnicy.

W6jt Gminy odczytal jako odpowiedz fragment informacji przedstawionej przez Pana
Kondeja, wyjasniaja^cy czego dotyczyla pozytywna opinia Urz$du Gminy. Tekst informacji
stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.
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Wojt Gminy Pan Adam Budyta - przypomnijcie sobie soltysi i radni mapy sporzadzone dla
remontu uwzgl$dnialy zagospodarowanie przestrzenne w gminie. W spotkaniach dotycza^cych
rob6t uczestniczyli nie tylko W6jt ale i pracownicy urz^du oraz radni. Protokoly sa^dost^pne i
moznaje kserowac. Gdyby nie te dzialania nie mieli bysmy takiej drogi jakq, mamy dzisiaj.
Przypominam sobie dobrze jak pokazywalem projektantom popelnione bl$dy min. wyjazd z
Rynku. Chcialbym aby szczerze Pan informowal r6wniez o takich sprawach. Wywalczylismy
wtedy wi$cej niz zakladatem. Wszystkojest do sprawdzenia.
Odnosnie umieszczenia zadan w Planie Rozwoju Lokalnego dla wsi Skorupy to zwracam
uwage_, ze nie wszystkie wsie w gminie maja^ asfaltowe drogi. W Skorupach wymieniono na
nowy wodocia_g, bo uwazalismy ze azbestowy jest niezdrowy, Dostawiono tez 2 lampy
uliczne, nie wspomn^juz najakim odcinku drogi. 20.000 zl przekazalismy Nadlesnictwu na

do lasu. Prosz$ o odrobine_ solidaryzmu z innymi miejscowosciami.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek - tyle pienie_dzy poszlo dla innych wsi, ja tego nie
wytykam. Rury wodociaj>owe byly azbestowe i ich wymiana byla niezb^dna. Poza tym to
zadanie zrealizowane zostalo za kadencji poprzedniego W6jta.

Wojt Gminy Pana Adam Budyta - zostalo ono zrealizowane w kadencji 2002 - 2006.

Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - odpowiadajae Panu Cwiekowi staramy si$ o
zr6wnowazony rozw6j. Dodatkowo tam gdzie planowane sâ  inwestycje krajowe lub
wojew6dzkie trzeba si? wstrzymac z niekt6rymi inwestycjami gminnymi. Zwracam tez
uwage_, ze Radna z waszego obwodu nie twierdzi, ze jest on dyskryminowany.

Radny Pana Adam Litwinski -ja mieszkam w takiej miejscowosci, gdzie sâ  dwie ulice, z
kt6rych kazdej liczba mieszkanc6w przekracza liczbe_ mieszkanc6w wielu miejscowosci z tej
Gminy. Tylko najednej jest asfalt. Na tej drugiej, na kt6rej mieszkam nie ma. Pewnie z tego
powodu nie wybiora^ mnie na radnego naste_pnej kadencji. Trudno zatem si$ zgodzic, ze kto
jest blizej wladzy to ma cos z tego.

Sotfys wsi G6zd Pan Henryk Florianczyk - za wlasne pienia,dze wykonalismy wodociqg i
gazociqg, nadwyzk? przekazalismy do Urz$du Gminy. Przez 3 lata rozliczalem si? z fundacjq.
z Warszawy, kt6ra udzielila wsparcia. Sarni kopalismy rowy przy drodze. Przekazane
pieni%dze mialy isc na remont drogi, kt6rej nie remontuje si$ od 20 lat.

Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - takie byly czasy, w naszej wsi tez byly
podejrnowane takie dzialania.

Soltys wsi Chrosna Pani Janina Skolimowska - nasza cala droga sie_ rozlatuje, naprawiaja.
ja^ od KaJx>w wi^c nie wiem czy doczekamy jej remontu. Wiadomo jak powstala droga do
Radach6wki. Zalatwili jq. wplywowi wlasciciele dzialek rekreacyjnych. Jesli osoby, kt6re tu
sie_ tak cz^sto wypowiadaja^ maja^ wplywy to powinny wesprzec pozyteczne dzialania dla
Gminy, a nie przeszkadzac.

Radny Pan Aleksander Lorens - oczywiscie na naszych dzialkach sâ  wplywowe osoby, ale
z powstaniem drogi bylo inaczej. Z naszych czyn6w spolecznych te^ zostaty srodki, kt6re
przekazalismy do Urz^du Gminy. Urzajd zobowia^al si? wybudowac za nie budynek swietlicy
wiejskiej. P6ki co w naszej wsi ma powstac 647 m drogi gminnej o szerokosci 4 m.

Soltys wsi Wola Sufczynska Halina Zawadka - chcialbym przypomniec Panu W6jtowi, ze
SKR mial naprawic drog$ mi^dzy Wola^Sufczynska^a Wtadzinem.

W6jt Gminy Pana Adam Budyta - ta. drog? powinien naprawic ten, kto jq, zepsul.
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Wiceprzewodniczqcy Pan Andrzej Prasula - nie naprawimy wszystkich dr6g od razu,
musimy wybierac priorytety. Musimy w pierwszej kolejnosci remontowac te drogi, gdzie
sluzy to mieszkaricom. Chcialbym zapytac Paniq. Radna^ Bartnicka^ co dzieje si$ w kwestii
likwidacji Zespolu Szk6i w Kolbieli. Podobno Powiat Otwocki ma budowac jakq,s szkol$, a tu
sieJedna^zamyka.

Radna Rady Powiatu Pani Aneta Bartnicka - przepraszam za sp6znienie, musialam
uczestniczyc w zebraniu z rodzicami. Starosta obiecal w cia^gu 3 miesi^cy rozwiajzac spraw$.
Postanowil uproscic przetarg, aby nieruchomosc byla sprzedana. Faktycznie sâ  plany budowy
budynku szkoly w Otwocku, chodzi tu o Liceum Og61noksztalcajce im. Galczynskiego.
Budynek tej szkoly faktycznie nie spelnia wymog6w. Do tej szkoly zas chodzq. swietni
uczniowie i wykladaja^swietni nauczyciele. W tej chwili decyzja o zamkni^ciu Zespotu Szk61
w Kolbieli przez Zarzad Powiatu jest z przyczyn formalnych - zakwestionowania przez
Kuratora Oswiaty - wstrzymana.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - to juz druga negatywna opinia kuratora oswiaty w
sprawie likwidacji tej szkoly. Pierwsza dotyczyla nieprawidlowo wstrzymanego naboru.
Druga dotyczy likwidacji szkory w nieprawidlowy spos6b. Nawetjesli decyzja o likwidacji
b$dzie uniewazniona z przyczyn formalnych , odtworzenie naboru jest niemozliwe. O
likwidacji m6wilo si? glosno duzo wczesniej. Nikt nie posle dziecka do takiej szkoly, aby
p6zniej ja^ zmieniac. Sama atmosfera wytworzona wok61 tej szkoly doprowadza do jej
likwidacji, pomimo dzialania plac6wki. Cenajednak tego posuni^ciajest zbyt wysoka i nikt
si? nad niq. nie zastanawial. Co widac chocby po dokonanych niedawno remontach dachu i
elewacji.

Radna Pani Leokadia Konca - w Zespole Szk61 dziala 4 letnie technikurn i zostaje 1
rocznik. Co stanie si? z tymi uczniami?

Radna Rady Powiatu Pani Aneta Bartnicka - uczniowie b^da^ dowozeni do innych szk61 w
Otwocku. Pracownicy Zespolu Szk61 w Kolbieli maja_ zapewnionq, prac? w innych
plac6wkach oswiatowych.

Nast^pnie Wiceprzewodniczacy podziekowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXI-
tej Sesji Rady Gminy Kolbie! o godzinie 19 .

Do protokolu dotaj2zono:

1 . Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej za okres I-XII 2008 r.

2. Informacj^ na temat remontu drogi DK 50 i obwodnicy Kolbieli ze strony GDDKiA.

3. List$ obecnosci radnych.

4. List? obecnosci soltys6w.

5. Teksty przyj^tych uchwal.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal:

, ^ ,,Pawel Calka
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